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Protokół Nr XXVII 

z XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica 

z dnia 28 października 2021 r. 

XXVII sesja odbyła się  w dniu 28 października 2021 r. w Urzędzie Gminy Wąwolnica przy ul. 

Lubelskiej 39. Obrady rozpoczęto o godz. 9:10, a zakooczono o godz. 10.35 tego samego 

dnia. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca powitała zebranych, poinformowała, że sesja jest nagrywana. Nagranie 

zostanie udostępnione  na stronie Gminy Wąwolnica oraz w BIP. 

Przewodnicząca otworzyła obrady XXVII sesji Rady Gminy, następnie w oparciu o listę 

obecności  oraz potwierdzone na tabletach kworum, stwierdziła, że w obradach udział bierze 

12 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał oraz dodała, że sesja 

została zwołana prawidłowo. 

Obecni: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Maciej Grusiewicz 

4. Dariusz Guzek 

5. Dorota Kolibska 

6. Jadwiga Kołodyoska 

7. Paulina Marczak 

8. Beata Pruchniak 

9. Bartłomiej Rukasz 

10. Tadeusz Szyszka 

11. Elżbieta Tomaszewska 

12. Marcin Turek 

13. Ewa Wierzbicka 

14. Rafał Woś 

15. Ewa Żybura 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca przypomniała, że  porządek obrad radni otrzymali w materiałach następnie 

zapytała,, czy radni zgłaszają propozycje zmian do porządku obrad.  

Wobec braku propozycji, Przewodnicząca odczytała poniższy proponowany porządek obrad, 

następnie przeprowadziła głosowanie. 

Głosowania podczas sesji odbywały się za pomocą tabletów oraz przez podniesienie ręki. 

 

Proponowany porządek obrad XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 



Protokół N XXVII sesji Rady Gminy z dnia 28.10.2021 r. Strona 2 z 14 
 

4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Wąwolnica  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 

pomiędzy Gminą Wąwolnica a Gminą Kurów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

mieszkaoców miejscowości Klementowice w Gminie Kurów. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 rok.  

9. Podjęcie uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2022. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 

podatku rolnego na 2022 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej  

do obliczenia podatku leśnego na 2022 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2022. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIII/144/16 Rady Gminy Wąwolnica z dnia  

29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności  

za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego  lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wąwolnica”. 

15. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

16. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

17. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad XXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
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Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad XXVII sesji został przyjęty. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

 

Protokół Radni otrzymali na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi. 

Przewodnicząca zapytała Radnych czy zgłaszają uwagi do protokołu. 

Wobec braku uwag przeszła do przeprowadzenia głosowania w sprawie przyjęcia protokołu  

z XXVI sesji Rady  Gminy. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XXVI sesji Rady Gminy Wąwolnica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XXVI sesji został przyjęty. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca poprosiła Wójta o przedstawienie sprawozdania z okresu międzysesyjnego. 

 

 Gmina Wąwolnica, dzięki utworzonemu przez Paostwo Polskie tzw. Rządowemu 
Programowi Inwestycji Strategicznych – Polski Ład otrzymała dotację na 3 zadania 
inwestycyjne w kwocie 7 mln 930 tys. zł . Jest to dotychczas największe  wsparcie 
finansowe, jakie Gmina Wąwolnica w jednym rozdaniu  pozyskała na realizację zadao na 
terenie Gminy Wąwolnica.   

Pieniądze te zostaną  przeznaczone na 3 zadania: 

1) Przebudowa drogi wojewódzkiej nr 830 w zakresie budowy chodnika i oświetlenia 
drogowego pomiędzy Wąwolnicą a Nałęczowem. Wnioskowana kwota 6 mln 100 tys. 
otrzymamy wnioskowaną kwotę. 
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Wójt podkreślił, jak wiele osób zabiegało o tą inwestycję, szczególne podziękowania 
złożył Przewodniczącej Rady Gminy Ewie Żybura, która to zapoczątkowała i była 
orędowniczką tego, jakże  trudnego zadania. Wszystkie zadania realizowane  
na drogach powiatowych i wojewódzkich są o wiele trudniejsze, o innym ciężarze 
formalnym i finansowym. Udało się złożyd skuteczny wniosek.  Podziękowania należą 
się za to pracownikom, szczególnie Pani Kierownik Beacie Gałek i Sekretarzowi 
Grzegorzowi Duni, którzy byli bezpośrednio zaangażowani w to, żeby wszystkie 
niuanse i szczegóły tego karkołomnego wniosku były spełnione. Wójt nawiązał 
również do konsultacji, jakie były prowadzone z Bankiem Gospodarstwa Krajowego, 
który jest dysponentem środków z Polskiego Ładu.  

2) Termomodernizacja segmentu środkowego budynku Zespołu Szkolno  
– Przedszkolnego w Wąwolnicy wraz z poprawą funkcjonalności i bezpieczeostwa 
wejśd do budynku Zespołu Szkolno –Przedszkolnego.  Jest to domknięcie jeżeli chodzi 
o termomodernizację. Wójt przypomniał ,ze w wcześniej była robiona 
termomodernizacja sali gimnastycznej z jej wewnętrznym zmodernizowaniem. Na tą 
inwestycję gmina złożyła wniosek na kwotę 1 mln 450 tys. zł. i taka kwota została 
przyznana. Będzie to domknięcie tego zadania i szkoła będzie w tym zakresie 
zabezpieczona.  

3) Poprawa dostępności do budynku Urzędu Gminy poprzez przebudowę drogi 
dojazdowej wraz z zagospodarowaniem otoczenia. Wnioskowana kwota 380 tys. zł. 
taka też została przyznana. Jest to bardzo ważna inwestycja decydująca o sprawności 
i dostępności urzędu, do którego przyjeżdża coraz więcej ludzi, często słychad  
o braku miejsc parkingowych. Stąd m.in. decyzja o stworzeniu dodatkowego 
parkingu pomiędzy urzędem a byłym posterunkiem policji. Pomimo tego parkingu, 
nadal chcemy ufunkcjonalnid  to miejsce dzięki tym środkom. 

 Modernizacja ujęcia wody w Karmanowicach. Przygotowywana jest kontynuacja,  
w listopadzie planowany jest przetarg na kontynuację. Jest to bardzo ważne zadanie. 
Na ten cel pozyskaliśmy środki z PROW –u w kwocie 746 tys. zł. Wójt nawiązał  
do sytuacji, gdzie woda musi byd dodatkowo chlorowana, by przywrócid czystośd 
wody. Czekamy na decyzję Sanepid-u, który stwierdzi, że możemy w pełni korzystad  
z wody bez konieczności jej przegotowywania. Po wyłonieniu wykonawcy  
w przyszłym roku realizacja. Przewidywany termin wykonania – do 2023 r. Wójt 
zapewnił, że będzie chciał, żeby było to zrobione jak najszybciej i najsprawniej. 

 Rąblów – jesteśmy w trakcie modernizacji pomieszczeo oraz dachu na budynku byłej 
szkoły w Rąblowie. Wykonawcą zadania jest firma BUDREM Piotr Wójcik  
z Nałęczowa, kwota 54 tys. 820 zł. Jednocześnie wylewana jest posadzka  
w pomieszczeniu przeznaczonym pod archiwum gminne. Koszt 19 tys. 365,03 zł. 
Wykonawcą jest również firma BUDREM Piotr Wójcik Nałęczów. 

 Powstał Klub Seniora, trwa realizacja zadania. Klub działa w pełni, odbywają  
się zajęcia cykliczne, które rozpoczęła Europejska Fundacja Inicjatyw. Wójt 
przypomniał, że na ten cel jest dotacja w kwocie 1 mln 313 tys. zł. 

 Szkoła Podstawowa w Karmanowicach, zostały odebrane roboty budowlane z zakresu 
modernizacji łazienek w budynku szkoły. Wykonawcą jest firma BUDREM Piotr 
Wójcik, koszt zadania 137 tys. 227,57 zł.  
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 Odebrano roboty w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w Wąwolnicy, wymiana opraw 
oświetleniowych w salach lekcyjnych i na korytarzach. Wykonawcą BUDREM Piotr 
Wójcik z Nałęczowa. Koszt 59 tys. 655 zł. 

 Modernizacja oczyszczalni ścieków w Wąwolnicy. Trwają prace wykooczeniowe. 
Termin realizacji do kooca tego roku.  W ramach tego zadania został zakupiony 
agregat prądotwórczy na potrzeby ujęcia wody w Wąwolnicy. Realizacja i dostawa 
tego zadania – Zakład Przemysłowo- Usługowy ELMECO. P. Januszewski, koszt 
14 919,90 zł. Do tego doszło zadanie dostawa wodomierzy do zdalnego odczytu dla 
mieszkaoców Zarzeki - 140 sztuk. Wykonawcą tego zadania jest firma APATOR 
POWOGAS koszt. 41tys. 919,90 zł.  

 Trwa realizacja zadania – Budowa Oświetlenia w m.  Łopatki. Realizacja polega  
na stworzeniu dokumentacji technicznej, na podstawie, której będzie można 
prowadzid inwestycję . Na finansowani tej inwestycji złożyli się: Sołectwo Łopatki, 
Stowarzyszenie wsi Łopatki, Materne Polska oraz środki pochodzące z budżetu gminy. 
Wójt złożył podziękowanie za wsparcie finansowe. Miejmy nadzieję, ze wkrótce 
będzie można, byd może jeszcze w tym roku korzystad. Procedury przyłączeniowe 
trwają bardzo długo, to może sprawid, ze oświetlenie pojawi się w przyszłym roku. 
Wykonawcą tego zadania jest Zakład Instalacji Elektrycznych Maciej Masiak-  
koszt 12 tys. 300 zł. 

Wójt zwrócił się do Radnego D. Guzka z informacją, że będą potrzebne zgody 
mieszkaoców na terenie których będzie prowadzona inwestycja 

Ponadto Wójt poinformował, że brał udział jako członek Rad w spotkaniach Rady 
Społecznej działającej przy Urzędzie Pracy w Puławach oraz Społecznej Rady Szpitala 
Powiatowego. 

Ponadto odbył szereg spotkao jeszcze przed ogłoszeniem wyników z Polskiego Ładu 
m.in. z Wice-Ministrem Finansów, Ministrem Oświaty, Wojewodą Lubelskiem  
oraz Marszałkiem Woj. Lubelskiego. Wiele osób zabiegało o środki z Polskiego Ładu  
i udało się, miejmy nadzieję, że tak będzie i później, przy następnych naborach. 

Na koniec Wójt podzielił się z radnymi refleksją, mianowicie przed 7 laty budżet 
oscylował w granicach 12,5mln. zł. , w tym roku pozyskano środki w kwocie ponad 10 
mln zł. Prowadzone są inwestycje, wzrośnie wartośd. Wójt podziękował Radnym  
za mądre decyzje. 

 
Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Wąwolnica  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 r. 
 
Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali na tablety,  

był on również opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych/…/. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 
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Przewodnicząca wspólnych obrad komisji przekazała, że obie komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła 
dyskusję, odczytała projekt uchwały, po czym poddała go pod głosowanie. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Gminy Wąwolnica  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 r. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 
Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (3) 
Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała  Nr XXVII/193/21 w sprawie uchwalenia programu 
współpracy  Gminy Wąwolnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  
na rok 2022 r. została podjęta. 

O godz. 9.40 Przewodnicząca ogłosiła przerwę.  

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady, na sali 12 radnych, kworum zachowane. 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 
międzygminnego pomiędzy Gminą Wąwolnica a Gminą Kurów w zakresie zbiorowego 
zaopatrzenia w wodę mieszkaoców miejscowości Klementowice w Gminie Kurów. 
 
Projekt uchwały otrzymali Radni na tablety, był on również opiniowany przez Komisję 
Budżetu /../ oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię Komisji.  

Radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia poinformowała,  
że obie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabierali głosu. Przewodnicząca zamknęła 
dyskusję, odczytała projekt uchwały a następnie przeprowadziła głosowanie 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Wąwolnica a Gminą Kurów w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
mieszkaoców miejscowości Klementowice w Gminie Kurów..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 
Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (3) 
Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/194/21 w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Wąwolnica a Gminą Kurów  
w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę mieszkaoców miejscowości Klementowice  
w Gminie Kurów została podjęta. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2021 rok. 
 
Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że był on opiniowany na Komisji 
Budżetu oraz Komisji Spraw Społecznych, w związku z tym Przewodnicząca poprosiła  
o przedstawienie opinii w/w Komisji stałych. 

Głos zabrała radna Dorota Kolibska, Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia, która 
poinformowała, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. został 
pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję 

Radny A. Bieniek  pytał o różnice odnośnie inwestycji w Rąblowie zał. Nr 6 zad. 8  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że ważna jest ta kwota w załączniku różnica wynika z tego,  
że inne są plany inne wykonanie. 

Wobec wyczerpania tematu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały 
następnie poddała go pod głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wąwolnica na 2021 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 
Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (3) 
Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/195/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Wąwolnica na 2021 rok została podjęta. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 rok. 
 
Projekt uchwały radni otrzymali w materiałach, Przewodnicząca obrad wspólnego 
posiedzenia komisji- Dorota Kolibska  na prośbę Przewodniczącej Rady przekazała, że obie 
komisje pozytywie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie.  

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt 

uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej na 2021 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/196/21 w sprawie zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej na 2021 rok została podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2022. 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach. Stawki,  
które zostały wypracowane na wspólnym posiedzeniu komisji zostały wpisane do projektu 
uchwały i  zaopiniowane przez komisje Budżetu/…/ oraz komisję spraw społecznych. 
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Przewodnicząca poprosiła o opinię wspólnej komisji.  

Radna D. Kolibska –przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia stwierdziła, że obie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów zamknęła dyskusję, odczytała 

projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2022..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/197/21 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Wąwolnica na rok 2022 

została podjęta. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej  

do obliczenia podatku rolnego na 2022 r. 

Przewodnicząca przypomniała, że wysokośd podatku była przedmiotem analizy podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji   Budżetu/…/  i Komisji Spraw Społecznych/…/ 

Zaproponowana przez Wójta stawka w sprawie obniżenia wysokości podatku z  kwoty  

61,48 zł za 1 decytonę do kwoty  57 zł za 1 dt. została zaakceptowana przez członków komisji 

stałych i wpisana do projektu uchwały. Projekt uchwały był opiniowany przez obie komisje. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca posiedzenia obu komisji stwierdziła, ze obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję.  

Głosów w dyskusji nie było.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały, następnie poddała go pod 

głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia 
podatku rolnego na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 
Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (3) 
Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/198/21 w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2022 r. została podjęta. 
 
Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna 
przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2022 r. 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach,  
był on również analizowany i opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw 
Społecznych /../, została wypracowana stawka obniżająca średnią cenę sprzedaży drewna  
z kwoty 212,26zł za 1m3 do kwoty 204,54 za 1m3. 

 Ustalona kwota została wpisana do projektu uchwały, który następnie był opiniowany przez 

obie komisje. 

Przewodnicząca poprosiła o opinię.  

Przewodnicząca wspólnych obrad obu komisji stwierdziła, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, którą następnie wobec braku głosów zamknęła. 

Odczytała projekt uchwały, następnie poddała go pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej  

do obliczenia podatku leśnego na 2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 
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Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała 7. Nr XXVII/199/21 w sprawie obniżenia średniej 

ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia podatku leśnego na 2022 r. została 

podjęta. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku  

od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2022. 

 

Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały radni otrzymali w materiałach, został  

on szczegółowo przeanalizowany podczas wspólnego posiedzenia obu Komisji Rady Gminy , 

stawki, które zostały wpisane do projektu uchwały zostały wypracowane podczas obrad, 

następnie projekt został poddany zaopiniowaniu. 

Przewodnicząca zwróciła się do Przewodniczącej obrad wspólnego posiedzenia komisji  

o przedstawienie opinii.  

Przewodnicząca obrad wspólnego posiedzenia – D. Kolibska poinformowała, że obie komisje 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję. Odczytała projekt uchwały, następnie poddała go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 

transportowych obowiązujących na terenie Gminy Wąwolnica na rok 2022..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/200/21 w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od środków transportowych obowiązujących na terenie Gminy 

Wąwolnica na rok 2022 została podjęta. 
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Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIII/144/16 Rady Gminy Wąwolnica  

z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze z wyłączeniem specjalistycznych 

usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

Przewodnicząca przypomniała, że Komisje Rady opiniowały przedstawiony projekt uchwały 

podczas wspólnego posiedzenia, następnie poprosiła o opinię. 

Przewodnicząca wspólnych obrad przekazała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały  

projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji, zamknęła dyskusje, 

następnie odczytała projekt uchwały, który poddała pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXIII/144/16 Rady Gminy Wąwolnica z dnia  

29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuocze i specjalistyczne usługi opiekuocze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuoczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat jak również trybu ich pobierania. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXVII/201/21 zmieniająca uchwałę  

Nr XXIII/144/16 Rady Gminy Wąwolnica z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi 

opiekuocze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego  lub całkowitego zwolnienia  

od opłat jak również trybu ich pobierania została podjęta. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wąwolnica”. 
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Podobnie jak w przypadku poprzednich projektów uchwał tak i ten projekt był opiniowany 

podczas wspólnego posiedzenia komisji. Przewodnicząca poprosiła o opinię.  

Radna D. Kolibska poinformowała, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca zamknęła 

dyskusję, odczytała projekt uchwały, który następnie poddała pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Wąwolnica”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota Kolibska, 

Jadwiga Kołodyoska, Paulina Marczak, Beata Pruchniak, Tadeusz Szyszka, Elżbieta 

Tomaszewska, Marcin Turek, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (3) 

Bartłomiej Rukasz, Ewa Wierzbicka, Rafał Woś 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała 10. Nr XXVII/202/21 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wąwolnica” 

została podjęta. 

 

Ad. 15. Interpelacje i zapytania radnych składane na piśmie. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna interpelacja ani 

żadne zapytanie na piśmie. Następnie zapytała, czy ktoś z Radnych chce złożyd   

teraz  interpelację albo zapytanie na piśmie. Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytao 

na piśmie. 

Ad. 16. Wolne wnioski, pytania i informacje. 

 

 - Radna E. Tomaszewska podziękowała za fundusze zaplanowane  na drogę  

w Karmanowicach następnie zapytała,  jakie działania zostały podjęte, jak na dzieo dzisiejszy 

wygląda sytuacja.  

W odpowiedzi udzielonej przez Sekretarza usłyszała, że aktualnie został wybrany geodeta, 

który będzie prowadził prace geodezyjne. Po tych pracach zostanie przeprowadzona wycena, 

następnie zostaną wydane decyzje administracyjne. To potrwa kilka miesięcy. 

- Radny A. Bieniek pytał, czy z tego wynika, że nastąpiło porozumienie -  Sekretarz 

potwierdził. 
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Ad. 17. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 10.35 Przewodnicząca zamknęła obrady XXVII 

sesji Rady Gminy. 

Na tym protokół zakooczono i podpisano.  

Podjęte na sesji uchwały stanowią załączniki do protokołu.  

Protokolant:  J. Paciejewska – ins. ds. obsługi Biura Rady Gminy  …………………………………….. 

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica : Ewa Żybura                   …………………………………….. 

 

 

 

 


